



The Challenges to Professional Translation and Interpreting in the Justice Sector

Canary Wharf, London, 4-6 April 2013

The Association of Police and Court Interpreters has pleasure in announcing its first international conference, which will be held at No 1 Westferry Circus in London's historic Docklands between 4 and 6 April 2013.

The Conference will be followed by an Information Meeting and the third EULITA General Assembly, which will take place on the afternoon of 6 April 2013.

Full details of the Conference can be found on the APCI website at www.apciinterpreters.org.uk.

The organisers can be contacted at conference2013@apciinterpreters.org.uk.

We look forward to welcoming colleagues old and new to our capital city.

Défis de la traduction et de l'interprétation professionnelles dans le domaine de la justice

Canary Wharf, Londres, 4-6 avril 2013

L'Association of Police and Court Interpreters a le plaisir de vous annoncer sa première conférence internationale, qui aura lieu au No. 1 Westferry Circus, dans le quartier historique de Docklands, du 4 au 6 avril 2013.

La Conférence sera suivie d'une réunion d'information et la troisième Assemblée générale de l'EULITA, qui se tiendront dans l'après-midi du 6 avril.

Tous les détails concernant la Conférence se trouvent sur le site de l'APCI au www.apciinterpreters.org.uk.

Vous pouvez contacter les organisateurs au : conference2013@apciinterpreters.org.uk.

Nous nous réjouissons à la perspective d'accueillir à Londres, notre capitale, nos anciens et nouveaux collègues.